
KS Tabor
Partijska članarina obvezen davek? - Člani obeh osnovnih orga-

nizacij ZK na Tabom so na svojem zadnjem sestanku obravriavali
aktualna dogajanja v Jugoslaviji, stališča CK ZKS o političnem plura-
lizmu ter sklepe 20. seje CK ZKJ. Govorili so tudi o-članarini - novGj-
stih pri plačevanju in predlogu upravičencev do znižanja članarine.
Nekateri člani so se spraševali, ali ni sedanji način plačevanja člana-
rine katere višina se določa na podlagi dohodka člana, nekakšen
obvezen davek, ki ga morajo plačevati člani za članstvo v organiza-
ciji. Dokazovali so, da se v društvih in DPO določi članarina, ki je
enaka za vse člane. Menili so, da bi morala biti tudi članarina ZK
članarina brez lestvic in ključev, ne pa obvezen davek.

• * *
Mitinga v Ljubljani ne potrebujemo. - Predsedstvo KK SZDL je na

svoji zadnji seji obravnavalo program dela sveta za vprašanje druž-
benega položaja žensk OK SZDL Ljubljana Center in informacijo
o poteku občinske kandidacijske konference. Dogovorili so se
o organizaciji javne razprave o osnutku amandmajev k ustavi SR
Slovenije. Ostro so zavrnili organizacijo mitinga v Ljubljani, ki bi ga
želel za pripadnike jugoslovanskih narodov in narodnosti, ki živijo
v Ljubljani organizirati »Šolevičev odbor«. Člani predsedstva namreč
menijo, da bi miting samo še podžgal krizo in nacionalno razdroblje-
nost ter mržnjo in da bi bil ta »miting bratstva« pravzaprav miting
obračunavanj. Ostro so tudi obsodili Hamnejev obisk v Jugoslaviji
v času, ko se je ves kulturni svet zgrozil nad smrtno obsodbo
pisatelja Rushdija.

Ob razpravi o napovedani uvedbi vizumov za ZR Nemčijo pa so
menili, da bo Jugoslavija, če bo njena zunanja politika še naprej tako
nesposobna in polna spodrsljajev v letu 1992 odrezana od Evrope,
saj je pričakovati uvedbo vizumov za vse države Evrope. S svojimi
stališči je predsedstvo seznanilo tudi OK SZDL.
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